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Møtenotater: 
Det var ingen merknader til innkallinga og den ble enstemmig vedtatt. 
 
Merknader til sakslista:  

· Ordfører foreslo: 
- Sak 21/24 behandles etter sak 5/24. 
- Sak 4/24, 5/24 og 21/24 behandles før sak 1/24. 
- Sak innen oppvekst og opplæring kan behandles tidligere enn oppsatt, ettersom 
kommunalsjef må dra tidligere. 
- Sak ang. renhold helsetunet settes opp som sak. 

Saksliste med merknader ble enstemmig godkjent. 
 
Merknader til dagsorden: 



Side 2 
 

· Michael Sagnes - Hjertesukk: 
I sak 123/23 ble bosetning flyktninger behandlet. 16. januar var kommunalsjef på tv og 
orienterte om mangelfulle ressurser. Hvorfor kom dette ikke fram i saksfremlegget? 

Dagsorden med merknader til enstemmig godkjent. 
 
Orientering ang. Arctic Race ved Fauna KF;  Kristian Amundsen, Petter Paulsen og Tom 
Vidar Karlsen. 
Presentasjon legges på møteportalen. 
 
Orientering ved kommunedirektør Ellen Beate Lundberg: 
1. Tre rettstvister 

· Blålysbygget.  
Enhetleder Per Håkon Hanssen deltar fra Fauske kommune. Gjelder grunnforhold og 
Roald Madsen. Startet i går. 

· Eiendomsforhold Gabrielsen/Ban 
13 eiendommer i Fauske sentrum 
Fauske kommune vant i Tingretten. 
Anket av Gabrielsen/Ban. Rettssaken er flyttet fra februar til april. 

· Mobbesak 
Fauske kommune vant i Tingretten. 
KLP gjennomfører på vegne av Fauske kommune - Bare egenandel 

2. Regnskap - Frist 22. februar 
· Tall endres hver dag 
· Røntgenbilde: 22 mill i mindreforbruk - Enda uavklart. 
· Skatt og ramme som budsjettert. 
· Inntektsutjevningen har en økning på 8 mill. 
· Ressurskrevende brukere ligger 5-7 mill. over budsjett, men det er ikke ferdig. 
· I hovedsak god budsjettdisiplin 
· Stor inntekt flyktninger. En stor utgiftspost, men ikke virkning fra 2023. Utgift kommer 

fra 2024. 
 
Svar på spørsmål: 
Michael Sagnes: 
Kommunalsjef Hans Fredrik Sørdal svarte. Forskjell om det er bosetning eller mottak. Ved 
bosetning kan vi planlegge, mens ved mottak fikk vi 465 flyktninger over natta. 
 
For å få endelige vedtak fortere, flyttes kommunestyremøtet 25. april til 11. april. 

 
 
 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske 21.02.24 
 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
Marlen Rendall Berg 
ordfører 

representant representant 

 
Protokollen er godkjent av formannskapet i møte nr           den 
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Saksliste 
 
Saksnr. Sakstittel  
001/24 Godkjenning av møtebok  
002/24 Delegerte saker i perioden  
003/24 Referatsaker i perioden  
004/24 Fauna KF organisering - oppfølging av politisk vedtak  
005/24 Søknad fra Fauske Næringsforum (FNF) om økt 

økonomisk støtte fra Fauske kommune 
 

006/24 Bakgrunn og beskrivelse av behov og fremgangsmåte 
før bygging av omsorgsboliger 

 

007/24 Oppfølging etter vedtak - Innretting av tjenestetilbud i 
omsorgstjenesten - alternativer til midlertidig 
omsorgstilbud 

 

008/24 Vertskommuneavtale for Indre Salten Legevakt (ISLV)  
009/24 Samarbeidsavtale mellom Fauske kommune og 

Nordlandssykehuset 
 

010/24 Orientering av resultater etter Elevundersøkelsen 2023  
011/24 Høring - Endring i barnehageloven med forskrifter  
012/24 Debatthefte - KS Spør - 2024 - Rom for gode tjenester  
013/24 Grunnlag for søknad til Nordland fylkeskommune - 

Trafikksikkerhetsmidler 2024 
 

014/24 Fauske rådhus - oppfølging av vedtak - innhold og 
videre framdrift 

 

015/24 Omstillingsprosjektet - Underveisrapportering 2024  
016/24 Økonomi- og handlingsplan 2024-2027 – Oppfølging 

av vedtakspunkt i kommunestyrets budsjettvedtak: 
«Prioritering av utredninger» 

 

017/24 Kommunale kunstgressbaner - Tilstandsrapporter og 
videre prosess 

 

018/24 Søknad fra Klungset leir om overtagelse av Klöckner 
brannbil 

 

019/24 Valg av representant til Sjønstå gård for perioden 2024 
- 2027 

 

020/24 Valg av representant med vararepresentant til styret i 
Fauske Frivilligsentral for perioden 2024 - 2027 

 

021/24 Avtale Arctic Race  
022/24 Økt behov for renholdsressurs i renholdsavdelingen  
023/24 Forslag til styremedlem og varamedlemmer samt 

valgkomite til Nordlandsmuseet 
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001/24: Godkjenning av møtebok 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Møtebok nr. 12/2023 godkjennes. 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 001/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Møtebok nr. 12/2023 godkjennes. 

 
 
 
002/24: Delegerte saker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Delegerte saker tas til orientering. 
 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 002/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Delegerte saker tas til orientering. 

 
 
 
003/24: Referatsaker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 
 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 003/24 Vedtak: 
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Vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 

 
 
 
004/24: Fauna KF organisering - oppfølging av politisk vedtak 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Rapport – utredning organisering av Fauna KF tas til orientering. 

 
2. Fauna viderefører organiseringen som kommunalt foretak uten 

endringer i vedtektene. 

 
3. For å oppnå styrket samhandling, oppgaveløsning og felles 

kompetansedeling knyttet til næringsarbeidet vedtas det en hybrid 
organisering, beskrevet som modell 5 – en hybridløsning - i vedlagte 
rapport. Hybrid organisering gjelder fra 01.01.2025. 

 
4. I den hybride modellen skal Fauna KF og kommunen dele en felles 

administrativ ressurs som veksler mellom kommunedirektørens stab/ 
plan og næringsavdelingen og Fauna KF. Denne ressursen skal 
ivareta Fauna sitt behov for saksbehandling, koordinering og 
sekretærfunksjon i forbindelse med politisk behandling av saker fra 
Fauna. Fauna KF spisser sin aktivitet mot næringsutvikling. 
Plankompetanse og saksbehandlingskompetanse skal 
kommunedirektøren ivareta. 

 
5. Stillingen finansieres med de samme midlene som knyter seg til den 

ubesatte saksbehandlerstillingen som er etablert i foretaket. 
Saksbehandling etter søknader til næringsfondet vil også tilfalle 
stillingen i hybrid løsning. 

 
6. Da Fauna KF ikke en egen juridisk enhet, men er underlagt de samme 

reglene som øvrig kommunal virksomhet, bes Fauna KF og 
kommunedirektøren (KD) om å videreutvikle og formalisere 
samhandlingen for å ivareta plikter etter lov og forskrifter som 
regulerer kommunal virksomhet.  

 
7. Kommunedirektøren skal tiltre som observatør i styret til Fauna KF. 

Styreleder og daglig leder i Fauna KF bes om å etablere praksis slik at 
KD rutinemessig får invitasjon til samtlige styremøter som observatør i 
styret, og vedlagt i innkallingen til styremøtene skal saksliste og 
saksfremstilling foreligge. 
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Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Forslag fra AP, SP og SV, foreslått av Nils-Christian Steinbakk,      Arbeiderpartiet 
 
Nytt punkt 7 
 
7. Styreleder og daglig leder i Fauna KF bes om å etablere praksis slik at KD 
rutinemessig får saksliste og saksfremstilling oversendt før styremøter. Ellers gjelder 
§§ 9-16, 11-3 og 11-5 i lov om kommuner og fylkeskommuner (kommuneloven) da 
Fauna KF ikke er en egen juridisk enhet, men er underlagt de samme reglene som 
øvrig kommunal virksomhet. 

 
Kommunedirektørens forslag pkt. 1 - 6 ble enstemmig vedtatt. 
AP/SP/SV's forslag pkt. 7 ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 004/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Rapport – utredning organisering av Fauna KF tas til orientering. 

 
2. Fauna viderefører organiseringen som kommunalt foretak uten 

endringer i vedtektene. 

 
3. For å oppnå styrket samhandling, oppgaveløsning og felles 

kompetansedeling knyttet til næringsarbeidet vedtas det en hybrid 
organisering, beskrevet som modell 5 – en hybridløsning - i vedlagte 
rapport. Hybrid organisering gjelder fra 01.01.2025. 

 
4. I den hybride modellen skal Fauna KF og kommunen dele en felles 

administrativ ressurs som veksler mellom kommunedirektørens stab/ 
plan og næringsavdelingen og Fauna KF. Denne ressursen skal 
ivareta Fauna sitt behov for saksbehandling, koordinering og 
sekretærfunksjon i forbindelse med politisk behandling av saker fra 
Fauna. Fauna KF spisser sin aktivitet mot næringsutvikling. 
Plankompetanse og saksbehandlingskompetanse skal 
kommunedirektøren ivareta. 

 
5. Stillingen finansieres med de samme midlene som knyter seg til den 

ubesatte saksbehandlerstillingen som er etablert i foretaket. 
Saksbehandling etter søknader til næringsfondet vil også tilfalle 
stillingen i hybrid løsning. 

 
6. Da Fauna KF ikke en egen juridisk enhet, men er underlagt de samme 

reglene som øvrig kommunal virksomhet, bes Fauna KF og 
kommunedirektøren (KD) om å videreutvikle og formalisere 
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samhandlingen for å ivareta plikter etter lov og forskrifter som 
regulerer kommunal virksomhet.  

 
7. Styreleder og daglig leder i Fauna KF bes om å etablere praksis slik at KD 

rutinemessig får saksliste og saksfremstilling oversendt før styremøter. 
Ellers gjelder §§ 9-16, 11-3 og 11-5 i lov om kommuner og 
fylkeskommuner (kommuneloven) da Fauna KF ikke er en egen juridisk 
enhet, men er underlagt de samme reglene som øvrig kommunal 
virksomhet. 

 
 
 
005/24: Søknad fra Fauske Næringsforum (FNF) om økt økonomisk støtte fra Fauske 
kommune 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Søknaden om å øke tilskuddet til kr 500 000 årlig innvilges ikke. Nåværende 
tilskudd på kr 300.000 videreføres fast. For året 2024 bevilges det et tilskudd på 
til sammen kr 400 000.  
 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Tilskudd FNF - Forslag fra H og FrP, foreslått av Truls Martin Aanstad, Høyre 
Søknaden om å øke tilskuddet til kr 500 000 årlig innvilges ikke. Nåværende tilskudd 
på kr 300 000 økes til kr 400 000 fast. 

 
Gisela Gulstad (H) stilte spørsmål med egen habilitet. Hun sitter i styret i Fauske 
næringsforum. 
Gulstad ble enstemmig erklært inhabil med hjemmel i forvaltningsloven § 6, første ledd 
bokstav e. 
Siv Anita Johnsen Brekke (H) tiltrådte. 
 
H/FRP's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 005/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Søknaden om å øke tilskuddet til kr 500 000 årlig innvilges ikke. Nåværende 
tilskudd på kr 300 000 økes til kr 400 000 fast. 

 
 
 
006/24: Bakgrunn og beskrivelse av behov og fremgangsmåte før bygging av 
omsorgsboliger 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Det skal utarbeides en perspektivanalyse som er med på å danne grunnlag for 
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prioriteringene som må gjøres ut fra forventet demografiutvikling. 
 
Vedtatt investeringsreglement i Fauske kommune gir retningslinjer for hvordan 
kommunedirektøren skal gjennomføre investeringsprosjektet med bygging av 
heldøgns bemannede boliger. Etablering av prosjektet og rapportering til 
politiske utvalg fremgår av vedtatt reglement og bes følges opp. 
 

 
Eldrerådet 07.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Jørgen Kampli foreslo: 
Fauske Eldrerådet støtter kommunedirektørens innstilling i saken. Eldrerådet skal sikres 
medvirkning i alle saker som gjelder eldre. Eldrerådet forutsetter derfor å få saken til 
behandlng gjennom hele prosessen i forkant av behandling i formannskap og 
kommunestyre. 
 
Kamplis forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
ELD- 004/24 Vedtak: 
Vedtak: 
Fauske Eldrerådet støtter kommunedirektørens innstilling i saken. Eldrerådet skal 
sikres medvirkning i alle saker som gjelder eldre. Eldrerådet forutsetter derfor å få 
saken til behandlng gjennom hele prosessen i forkant av behandling i formannskap 
og kommunestyre.  

 
Fauske kommunale råd for personer med funksjonsnedsettelse 08.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Følgende omforente forslag ble fremmet: 
Fauske kommunale råd for personer med funksjonsnedsettelse synes det er bra at 
prosjektet er i gang og ser frem til å uttale oss senere i saken. 
 
Det omforente forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
FUN- 004/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske kommunale råd for personer med funksjonsnedsettelse synes det er bra at 
prosjektet er i gang og ser frem til å uttale oss senere i saken. 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Forslag fra AP, SP og SV, foreslått av Nils-Christian Steinbakk,     Arbeiderpartiet 
Kommunedelplan helse, omsorg og velferd 2023 – 2030 ble vedtatt i kommunestyret 
16.11.23. Befolkningsframskrivinger viser at vil få en stor økning i antall eldre, 
samtidig med en nedgang i antall personer i yrkesaktiv alder. Dette vil medføre økt 
behov for helse- og omsorgstjenester, samtidig som tilgangen på personell blir 
mindre. En av kommunens hovedutfordringer er mangel på institusjonsplasser, 
korttidsplasser og kommunen mangler tilbud om heldøgns bemannede 
omsorgsboliger. 
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1. Kommunestyret vedtok i k-styresak 125/23 at det i samarbeid med administrativ 
ledelse, tillitsvalgte, frivilligheten og med husbankens virkemidler skulle igangsettes 
en storstilt satsing med å planlegge, dimensjoneres og bygge fremtidens eldreomsorg 
i Fauske kommune. Bygging av heldøgns bemannede omsorgsboliger er en vesentlig 
del av dette som det haster med å komme i gang med. 
2. Kommunedirektøren bes se bygging av heldøgns bemannede omsorgsboliger opp 
mot hovedutfordringene og hovedgrepene som er foreslått i kommunedelplan helse, 
omsorg og velferd 2023 - 2030, samt k-styresak 125/23. Kommunestyret ber om at 
det fremlegges til politisk behandling et handlingsprogram med milepæler og en 
tydelig fremdrift. 
 
Innstillingen støttes i tillegg som nytt punkt 3 og 4 

 
Kommunedirektøren forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
AP/SP/SV's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 006/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunedelplan helse, omsorg og velferd 2023 – 2030 ble vedtatt i 
kommunestyret 16.11.23. Befolkningsframskrivinger viser at vil få en stor økning 
i antall eldre, samtidig med en nedgang i antall personer i yrkesaktiv alder. Dette 
vil medføre økt behov for helse- og omsorgstjenester, samtidig som tilgangen på 
personell blir mindre. En av kommunens hovedutfordringer er mangel på 
institusjonsplasser, korttidsplasser og kommunen mangler tilbud om heldøgns 
bemannede omsorgsboliger. 
 

1. Kommunestyret vedtok i k-styresak 125/23 at det i samarbeid med 
administrativ ledelse, tillitsvalgte, frivilligheten og med husbankens virkemidler 
skulle igangsettes en storstilt satsing med å planlegge, dimensjoneres og bygge 
fremtidens eldreomsorg i Fauske kommune. Bygging av heldøgns bemannede 
omsorgsboliger er en vesentlig del av dette som det haster med å komme i gang 
med. 
 
2. Kommunedirektøren bes se bygging av heldøgns bemannede 
omsorgsboliger opp mot hovedutfordringene og hovedgrepene som er foreslått i 
kommunedelplan helse, omsorg og velferd 2023 - 2030, samt k-styresak 
125/23. Kommunestyret ber om at det fremlegges til politisk behandling et 
handlingsprogram med milepæler og en tydelig fremdrift. 
 
3.Det skal utarbeides en perspektivanalyse som er med på å danne grunnlag for 
prioriteringene som må gjøres ut fra forventet demografiutvikling. 
 
4. Vedtatt investeringsreglement i Fauske kommune gir retningslinjer for 
hvordan kommunedirektøren skal gjennomføre investeringsprosjektet med 
bygging av heldøgns bemannede boliger. Etablering av prosjektet og 
rapportering til politiske utvalg fremgår av vedtatt reglement og bes følges opp. 
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007/24: Oppfølging etter vedtak - Innretting av tjenestetilbud i omsorgstjenesten - 
alternativer til midlertidig omsorgstilbud 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Kommunedirektørens anbefaling om å kanalisere leder- og prosjektressurser til å 
få arbeidet med heldøgns bemannede omsorgsboliger raskt i gang er mest 
formålstjenlig, fremfor å etablere kortsiktige og kostbare alternative kommunale 
løsninger. Tidslinjen er av vesentlig betydning til at kommunestyret understøtter 
kommunedirektørens forslag til prioritering av personellressurser. 
 
Samtidig, og som en midlertidig løsning, bes kommunedirektøren om å etablere 
et offentlig-privat samarbeid med Valnesfjord Helsesportssenter der samarbeidet 
skal starte med en pilotperiode. Det inngås en avtale om en plass i første 
omgang. Ny vurdering gjøres etter første evaluering. 

 
 

 
Eldrerådet 07.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Jørgen Kampli foreslo: 
Å få omsorgsboliger på plass vil kreve en strørre planleggingsprosess, utlysing av 
anbud og bygging av boliger. Dette vil ta tid. Kommunestyret må derfor være mer 
offensiv i denne perioden for å redusere antall overliggdøgn på sykehuset. Å legge til 
rette for en plass på Valnesfjord helsesportssenter er ikke tilstrekkelig.  
 
Kamplis forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
ELD- 003/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Å få omsorgsboliger på plass vil kreve en strørre planleggingsprosess, utlysing av 
anbud og bygging av boliger. Dette vil ta tid. Kommunestyret må derfor være mer 
offensiv i denne perioden for å redusere antall overliggdøgn på sykehuset. Å legge til 
rette for en plass på Valnesfjord helsesportssenter er ikke tilstrekkelig. 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Møtet ble enstemmig lukket, under opplysninger om priser fra Valnesfjord 
Helsesportssenter, med hjemmel i kommuneloven § 11-5, andre ledd bokstav b. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 007/24 Vedtak: 
Innstilling ttil kommunestyret: 

Kommunedirektørens anbefaling om å kanalisere leder- og prosjektressurser til å 
få arbeidet med heldøgns bemannede omsorgsboliger raskt i gang er mest 
formålstjenlig, fremfor å etablere kortsiktige og kostbare alternative kommunale 
løsninger. Tidslinjen er av vesentlig betydning til at kommunestyret understøtter 
kommunedirektørens forslag til prioritering av personellressurser. 
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Samtidig, og som en midlertidig løsning, bes kommunedirektøren om å etablere 
et offentlig-privat samarbeid med Valnesfjord Helsesportssenter der samarbeidet 
skal starte med en pilotperiode. Det inngås en avtale om en plass i første 
omgang. Ny vurdering gjøres etter første evaluering. 

 
 
 
008/24: Vertskommuneavtale for Indre Salten Legevakt (ISLV) 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Revidert vertskommuneavtale om Indre Salten Legevakt godkjennes som 
vedlagt i saken.  
 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 008/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Revidert vertskommuneavtale om Indre Salten Legevakt godkjennes som 
vedlagt i saken.  

 
 
 
009/24: Samarbeidsavtale mellom Fauske kommune og Nordlandssykehuset 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

 
Samarbeidsavtalen mellom Fauske kommune og Nordlandssykehuset HF 
vedtas. 
 
Kommunedirektøren er fornøyd med at avtalen ivaretar den lovpålagte 
samhandlingen og er samlet i ett oversiktlig dokument.  
 
Et samlet Partnerskapsmøte har anbefalt kommunene å vedta avtaleforslaget 
som er fremlagt. Kommunedirektøren vurderer det som hensiktsmessig at 
samarbeidsavtalene er likelydende i Helsefellesskapet, og anbefaler 
kommunestyret å vedta ny samarbeidsavtale. 
 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 009/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

 
Samarbeidsavtalen mellom Fauske kommune og Nordlandssykehuset HF 
vedtas. 
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Kommunedirektøren er fornøyd med at avtalen ivaretar den lovpålagte 
samhandlingen og er samlet i ett oversiktlig dokument.  
 
Et samlet Partnerskapsmøte har anbefalt kommunene å vedta avtaleforslaget 
som er fremlagt. Kommunedirektøren vurderer det som hensiktsmessig at 
samarbeidsavtalene er likelydende i Helsefellesskapet, og anbefaler 
kommunestyret å vedta ny samarbeidsavtale. 

 
 
 
010/24: Orientering av resultater etter Elevundersøkelsen 2023 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling 

Elevundersøkelsen 2023 i Fauske kommune tas til orientering. 
 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Forslag fra FrP og H, foreslått av Michael Sagnes, Fremskrittspartiet 
Med bakgrunn i tallene fra Elevundersøkelsen opprettes det et eget Mobbeombud for 
Fauske som et prøveprosjekt skoleåret 2024/25. 
 
Mobbeombudet skal være et tilbud for elever, foreldre og ansatte i Fauskeskolen. 
 
Mobbeombudet skal jobbe for et trygt, godt og inkluderende miljø i barnehage og 
skole. De skal ha en uavhengig rolle og har taushetsplikt. 
 
Tiltaket innarbeides i økonomimelding 1. 

 
Forslag fra AP,SP og SV - Sak 010/24 Orientering av resultater etter elevundersøkelsen, 
foreslått av Dina Charlotte Ferstad Skoglund, Arbeiderpartiet 
Elevundersøkelsen viser en kraftig økning i antallet elever som opplever seg mobbet i 
Fauskeskolen. På noen trinn er det dobling og til og med tredobling fra fjorårets 
undersøkelse. Kommunestyret er kjent med at skolene er i gang med å kartlegge 
bakgrunnen for disse tallene nærmere og ber om at funnene rapporteres i 
tilstandsrapport grunnskole som fremlegges vår/sommer. 
 
Undersøkelsen viser at mobbetallene øker i hele landet og dette er en situasjon vi 
ikke ønsker å ha i våre skoler. I opplæringsloven paragraf 9A-2 slås retten til et trygt 
skolemiljø fast, og i paragraf 9A-3 står det: «Skolen skal ha nulltoleranse mot krenking 
som mobbing, vald, diskriminering og trakassering». Vi har som skoleeier en plikt til å 
ta dette på alvor. 
 
1. I lys av at det denne uken gjennomføres intern undersøkelse på 5.-10.trinn ved 
Vestmyra, der trivsel og relasjoner kartlegges, tenker vi at det vil være uheldig å fatte 
vedtak om hvilke tiltak som skal settes inn på nåværende tidspunkt. Det er nødvendig 
å få innspill fra flere hold slik at de tiltakene som iverksettes treffer skolens, elevenes 
og foreldrenes behov. Disse innspillene kan for eksempel samles inn gjennom å ha 
en felles fagdag der tillitsvalgte, FAU (KFAU), elevråd, ungdomsråd og skolens 
ledelse inviteres. Målet er da å finne virkningsfulle tiltak som kan iverksettes snarest, 
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og senest fra kommende skoleår. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
FRP/H's forslag fikk 3 stemmer og ble forkastet. 
AP/SP/SV's forslag fikk 4 stemmer og ble vedtatt. 
 
FOR- 010/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Elevundersøkelsen 2023 i Fauske kommune tas til orientering. 
 
Elevundersøkelsen viser en kraftig økning i antallet elever som opplever seg 
mobbet i Fauskeskolen. På noen trinn er det dobling og til og med tredobling fra 
fjorårets undersøkelse. Kommunestyret er kjent med at skolene er i gang med å 
kartlegge bakgrunnen for disse tallene nærmere og ber om at funnene 
rapporteres i tilstandsrapport grunnskole som fremlegges vår/sommer. 
 
Undersøkelsen viser at mobbetallene øker i hele landet og dette er en situasjon 
vi ikke ønsker å ha i våre skoler. I opplæringsloven paragraf 9A-2 slås retten til 
et trygt skolemiljø fast, og i paragraf 9A-3 står det: «Skolen skal ha nulltoleranse 
mot krenking som mobbing, vald, diskriminering og trakassering». Vi har som 
skoleeier en plikt til å ta dette på alvor. 
 
1. I lys av at det denne uken gjennomføres intern undersøkelse på 5.-10.trinn 
ved Vestmyra, der trivsel og relasjoner kartlegges, tenker vi at det vil være 
uheldig å fatte vedtak om hvilke tiltak som skal settes inn på nåværende 
tidspunkt. Det er nødvendig å få innspill fra flere hold slik at de tiltakene som 
iverksettes treffer skolens, elevenes og foreldrenes behov. Disse innspillene kan 
for eksempel samles inn gjennom å ha en felles fagdag der tillitsvalgte, FAU 
(KFAU), elevråd, ungdomsråd og skolens ledelse inviteres. Målet er da å finne 
virkningsfulle tiltak som kan iverksettes snarest, og senest fra kommende 
skoleår. 

 
 
 
011/24: Høring - Endring i barnehageloven med forskrifter  
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Fauske kommunestyre slutter seg til KS’ høringsuttalelse til høringen om 
endringer i barnehageloven med forskrifter. Ettersom fristen for å gi 
høringsinnspill på punktene 5.3.6, 15,16 og 17 i høringsnotatet, er utgått, inngår 
disse punktene ikke i høringssvaret. 
           
 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Gisela Gulstad (H) stilte spørsmål med egen habilitet. Hun sitter som styremedlem i en 
privat barnehage. 
Truls Aanstad (H) stilte spørsmål som egen habilitet. Han er medeier i en privat 
barnehage. 
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Siv Anita Johnsen Brekke (H) tiltrådte under habilitetsspørsmålet. 
Gulstad og Aanstad ble enstemmig erklært habil. 
 
Nils-Christian Steinbakk (AP) foreslo: 
Saken oversendes kommunestyret uten realitetsbehandling i formannskapet. 
 
AP's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 011/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Saken oversendes kommunestyret uten realitetsbehandling i 
formannskapet. 

 
 
 
012/24: Debatthefte - KS Spør - 2024 - Rom for gode tjenester 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Fauske kommune som arbeidsgiver gir innspill i tråd med vurderingene som 
kommer frem av saksframlegget. 

 
 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 012/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske kommune som arbeidsgiver gir innspill i tråd med vurderingene som 
kommer frem av saksframlegget. 

 
 
 
013/24: Grunnlag for søknad til Nordland fylkeskommune - Trafikksikkerhetsmidler 2024  
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Det søkes om Fylkeskommunale trafikksikkerhetsmidler som beskrevet i tiltak 1 
og 2 i saksutredningen, kr. 600 000 til sammen.  
  
Prosjektenes kommunale egenandel for begge prosjektene finansieres av 
låneopptak på kr. 120 000, under forutsetning av godkjenning av låneopptak hos 
statsforvalteren i Nordland. Uten lånegodkjenning skal det jobbes for å gjøre 
omprioriteringer av driftsmidler i 2024-budsjettet. Kommunal egenandel 
innarbeides i revidert budsjett for 2024.  
 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
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FOR- 013/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Det søkes om Fylkeskommunale trafikksikkerhetsmidler som beskrevet i tiltak 1 
og 2 i saksutredningen, kr. 600 000 til sammen.  
  
Prosjektenes kommunale egenandel for begge prosjektene finansieres av 
låneopptak på kr. 120 000, under forutsetning av godkjenning av låneopptak hos 
statsforvalteren i Nordland. Uten lånegodkjenning skal det jobbes for å gjøre 
omprioriteringer av driftsmidler i 2024-budsjettet. Kommunal egenandel 
innarbeides i revidert budsjett for 2024.  

 
 
 
014/24: Fauske rådhus - oppfølging av vedtak - innhold og videre framdrift 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

· Kommunedirektøren bes om å gå videre med å realisere innhold i rådhuset 
basert på tidligere vedtak i sak 37/23 der beskrivelse av Alternativ 2 B i saken 
legges til grunn for videre arbeid.  

· Dersom betydelig bygningsmessig arbeid for tilpasning av rådhuslokalet må 
foretas, bes kommunedirektøren fremme en egen sak med; hva tilpasningen 
går ut på, oversikt over beregnede kostnader og finansieringsforslag. 
 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Forslag fra AP, foreslått av Nils-Christian Steinbakk,      Arbeiderpartiet 
1. Fauske rådhus, innviet i 1953 og 1954, er en av Fauske kommunes sentrale 
institusjoner hva angår historie, identitet, tradisjon og folkestyre. Kommunens politiske 
og administrative ledelse har hatt sete her fra 1954, med unntak av noen år etter 
2010. Bygningen ble i 2017 tilført nødvendig vedlikehold, både utvendig og innvendig, 
og representerer en av de fremste kulturbærere i kommunens etterkrigshistorie og er 
en vesentlig del av kommunens identitet. Det er derfor naturlig at politisk og 
administrativ ledelse vender tilbake til Fauske rådhus, og at det på sikt kan skapes en 
fremtidsrettet og moderne arbeidsplass for kommunens ledelse. 
2. Kommunestyret ber kommunedirektøren gå videre med å realisere innhold i 
rådhuset basert på tidligere vedtak i sak 37/23 der beskrivelse av Alternativ 2 B i 
saken legges til grunn for videre arbeid. 
3. Dersom betydelig bygningsmessig arbeid for tilpasning av rådhuslokalet må 
foretas, bes kommunedirektøren fremme en egen sak med; hva tilpasningen går ut 
på, oversikt over beregnede kostnader og finansieringsforslag. 
4. Kommunestyret har i forbindelse med budsjettet for 2024 bevilget midler til 
prosjektet Fauske kino og scene. Det å i tillegg flytte biblioteket til rådhuset, og 
samtidig finne løsninger for at politisk og administrativ ledelse flytter tilbake, er en 
ønsket utvikling som vil tilføre Fauske sentrum større aktivitet. Fauske rådhus vil bli 
ett bygg for alle, med aktivitet «hele døgnet». Kommunedirektøren bes fremme en 
egen sak på tilpasning og utrede hvordan dette eventuelt kan gjennomføres. Målet 
med en slik utredning er å samlokalisere viktige funksjoner i kommunen ved å 
avhende eller omdisponere bruken av administrasjonsbygget. Videre åpner denne 
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bruken for en betydelig andel finansiering eksternt. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
AP's forslag ble forkastet med 5 (1FRP, 2H, 1SP, 1SV) mot 2 (2AP) stemmer. 
 
FOR- 014/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

· Kommunedirektøren bes om å gå videre med å realisere innhold i rådhuset 
basert på tidligere vedtak i sak 37/23 der beskrivelse av Alternativ 2 B i saken 
legges til grunn for videre arbeid.  

· Dersom betydelig bygningsmessig arbeid for tilpasning av rådhuslokalet må 
foretas, bes kommunedirektøren fremme en egen sak med; hva tilpasningen 
går ut på, oversikt over beregnede kostnader og finansieringsforslag. 

 
 
 
015/24: Omstillingsprosjektet - Underveisrapportering 2024 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Saken med vedlagt rapport tas til orientering. 
 

 
Partssammensatt utvalg 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Rådgiver Ingrid Steen Navjord orienterte. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
PART- 002/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Saken med vedlagt rapport tas til orientering. 
 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 015/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Saken med vedlagt rapport tas til orientering. 
 
 
 
016/24: Økonomi- og handlingsplan 2024-2027 – Oppfølging av vedtakspunkt i 
kommunestyrets budsjettvedtak: «Prioritering av utredninger»  
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Kommunestyret tar forslag til prioritering av verbalvedtak til etterretning og ber 
kommunedirektøren komme tilbake med status i oppfølgingen av vedtak når 
vedtakslogg presenteres.  
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Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 016/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar forslag til prioritering av verbalvedtak til etterretning og ber 
kommunedirektøren komme tilbake med status i oppfølgingen av vedtak når 
vedtakslogg presenteres.  

 
 
 
017/24: Kommunale kunstgressbaner - Tilstandsrapporter og videre prosess  
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Kommunedirektøren bes utarbeide kostnadskalkyle og en realistisk tidsplan for 
utbedring av Fauske stadion og Finneid kunstgressbane i henhold til foreslått 
prosessplan som presentert i saken. 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 017/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunedirektøren bes utarbeide kostnadskalkyle og en realistisk tidsplan for 
utbedring av Fauske stadion og Finneid kunstgressbane i henhold til foreslått 
prosessplan som presentert i saken. 

 
 
 
018/24: Søknad fra Klungset leir om overtagelse av Klöckner brannbil 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Eiendomsretten til Klöckner (1942) brannbil overføres vederlagsfritt til Klungset 
leir i tråd med de intensjoner som er nevnt i søknaden.  
 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 018/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Eiendomsretten til Klöckner (1942) brannbil overføres vederlagsfritt til Klungset 
leir i tråd med de intensjoner som er nevnt i søknaden.  
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019/24: Valg av representant til Sjønstå gård for perioden 2024 - 2027 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Som representant til Sjønstå gård for perioden 2024 - 2027 velges:  
…… 
 
Som vararepresentant til Sjønstå gård for perioden 2024 - 2027 velges:  
…… 
 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Truls Aanstad (H) foreslo: 

Som representant til Sjønstå gård for perioden 2024 - 2027 velges:  
Ordfører Marlen Rendall Berg 
 
Som vararepresentant til Sjønstå gård for perioden 2024 - 2027 velges:  
Varaordfører Nils-Christian Steinbakk 

 
H's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 019/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Som representant til Sjønstå gård for perioden 2024 - 2027 velges:  
Varaordfører Marlen Rendall Berg 
 
Som vararepresentant til Sjønstå gård for perioden 2024 - 2027 velges:  
Varaordfører Nils-Christian Steinbakk 

 
 
 
020/24: Valg av representant med vararepresentant til styret i Fauske Frivilligsentral for 
perioden 2024 - 2027 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Som fast representant til styret i Fauske Frivilligsentral for perioden 2024 - 2027 
velges: 
…… 
 
Som vararepresentant til styret i Fauske Frivilligsentral for perioden 2024 – 2027 
velges: 
…… 
 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Nils-Christian Steinbakk (AP) foreslo: 

Som fast representant til styret i Fauske Frivilligsentral for perioden 2024 - 2027 
velges: 
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Mona Iren Wiik 
 
Som vararepresentant til styret i Fauske Frivilligsentral for perioden 2024 - 2027 
velges: 
Dina Ferstad Skoglund 

 
AP's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 020/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Som fast representant til styret i Fauske Frivilligsentral for perioden 2024 - 2027 
velges: 
Mona Iren Wiik 
 
Som vararepresentant til styret i Fauske Frivilligsentral for perioden 2024 - 2027 
velges: 
Dina Ferstad Skoglund 

 
 
 
021/24: Avtale Arctic Race 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Fauske kommune ved ordfører inngår vedlagte avtale mellom Fauske kommune 
og Arctic Race of Norway AS.  
 
Formannskapet bevilger i tillegg inntil kr. 100 000,- til Fauna KF fra 
næringsfondet til uforutsette utgifter i forbindelse med gjennomføringen av Arctic 
Race of Norway. 
 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 021/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske kommune ved ordfører inngår vedlagte avtale mellom Fauske kommune 
og Arctic Race of Norway AS.  
 
Formannskapet bevilger i tillegg inntil kr. 100 000,- til Fauna KF fra 
næringsfondet til uforutsette utgifter i forbindelse med gjennomføringen av Arctic 
Race of Norway. 

 
 
 
022/24: Økt behov for renholdsressurs i renholdsavdelingen  
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Kommunedirektøren gis anledning til å bemanne opp renholdsavdelingen med 
ett årsverk. Stillingen finansieres med inntekter i blålysbygget og med 
budsjettregulering i økonomimelding 1 i 2024.  
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Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 022/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunedirektøren gis anledning til å bemanne opp renholdsavdelingen med 
ett årsverk. Stillingen finansieres med inntekter i blålysbygget og med 
budsjettregulering i økonomimelding 1 i 2024.  

 
 
 
023/24: Forslag til styremedlem og varamedlemmer samt valgkomite til Nordlandsmuseet 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Som forslag til styremedlem til styret i Nordlandsmuseet foreslås: 
1. ……. 
2. ……. 
 
Som forslag til varamedlemmer til styret i Nordlandsmuseet foreslås: 
1. …… 
2. …… 
 
Som forslag til medlemmer til valgkomite for Nordlandsmuseet foreslås 
1. …… 
2. …… 
 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Nils-Christian Steinbakk (AP) foreslo: 
Ordfører delegeres myndighet til å foreta valg. 
 
AP's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 023/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Ordfører delegeres myndighet til å foreta valg. 
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